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Verslag van de vergadering van het Verkeers – en Ve rvoersberaad d.d.  6 maart 2008 
 
Aanwezig: G.J. ten Brink (Aa en Hunze), P. Veldman (Assen, vervangt J. Kuin), T.J. Meedendorp 

(Borger-Odoorn), G. Braam (Coevorden), J. Holman (Emmen), A. Bargeman 
(Hoogeveen), A.H.J. Dohle (Meppel), E. Bolhuis (Midden-Drenthe, 2e deel), J. Dam 
(Noordenveld), H.H. Assies (Tynaarlo), H. Geertsma (Westerveld), mw. E. Koster-
Sassen (De Wolden), mw. C.C.A. Klinkenberg (RWS-NN), R. Bats (Drenthe, voorzitter), 
J.P. de Vries (Drenthe, secretaris), mw. P.D. Hofstra (Drenthe, notuliste), J. Schrikkema 
(OV-bureau), E. Stoker (OV-bureau), J.S. Salomé (Drenthe), mw. M. Kommer 
(regiopolitie Drenthe) 

 
Afwezig: J. Kuin (Assen) 
  

1. Opening en 
vaststelling agenda 

De vergadering wordt geopend. Een speciaal welkom is er voor mevrouw Kommer, 
die deze vergadering als nieuw lid van de Adviesgroep Duurzaam Veilig meemaakt. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Ingekomen post en 
mededelingen 

De eindrapportage mobiliteit Noord-Nederland van de Noordelijke Rekenkamer 
(NRK) wordt in de vergadering uitgedeeld. De volledige rapportage staat op de 
website van de NRK. 
 
A1. Samenwerkingsagenda 2007 
In de Samenwerkingsagenda staan de afspraken voor de majeure projecten in 
Noord-Nederland beschreven. 
De discussie over het ‘Meppelerdiep’ wordt ook in het Landsdeeloverleg gevoerd. 
 
B1. Ledenlijst VVBD en ADV 
Het verzoek aan de leden om de gegevens op de adreslijst van de VVBD te 
controleren en eventuele wijzigingen door te geven. 
 
B2. Consumentenplatform Openbaar Vervoer  
Het verslag van het Platform van 19 november 2007 is bijgevoegd aan de 
vergaderstukken. In de laatste vergadering van de Adviesgroep heeft de discussie 
in het Consumentenplatform over het strekken van de lijnvoering een discussie over 
de lijnen in Oosterhesselen veroorzaakt. Uit de discussie bleek dat de rollen van het 
OV-bureau als gesprekspartner van de overheden en het Platform en hun 
onderlinge afstemming voor de partners in de Adviesgroep niet helder is. De 
secretaris vraagt om aandacht over de stroomlijning van deze rollen. 
Het voorstel van de heer Bats is om de voorzitter van het Platform, de heer 
Pannekoek, uit te nodigen voor een discussie over de inhoud en de vorm van het 
Consumentenplatform. 
 
B3. Dodelijke ongevallen in 2007  
Het meerjarenoverzicht van de Politie Drenthe betreffende het aantal dodelijke 
ongevallen en dodelijke slachtoffers in de periode 1998 t/m 2007 laat zien dat het 
gaat om een stabiel aantal slachtoffers. In mei 2008 worden de officiële cijfers 
bekendgemaakt. 
 
B4. Flexibele drempels 
Gezien de discussie over het verminderen van drempels zou het wenselijk zijn, 
inzicht te krijgen in de ervaringen met deze flexibele drempel. Afgesproken wordt dit 
onderwerp in de volgende vergadering te agenderen om tot een gemeenschappelijk 
standpunt te komen. 
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3. Verslag van de 
vergadering van het 
VVBD d.d. 7 december 
2007 

Naar aanleiding van de vorige vergadering komen de actiepunten over de 
ontwikkelingen openbaar vervoer en het voorstel voor de excursie in deze 
vergadering aan de orde. 
 
Tekstuele opmerking 
Blz. 1, punt 3: De gemeente Meppel heeft de beleidsregel voor Ontheffingen Art. 
61b van het RVV in 2007 vastgesteld. 
De niet besproken actiepunten worden doorgeschoven naar de volgende 
vergadering van de Adviesgroep. 
 
Het verslag wordt met de tekstuele opmerking aangepast en vastgesteld. 
 
Besproken punten van de actielijst: 
280907-06 Voorbereiden excursie voor leden VVBD en ADV 
De heer Bats doet twee suggesties voor de excursie. De voorkeur van de leden 
gaat uit naar het bezoeken van Connexxion in IJsselmuiden. De suggestie wordt 
door de secretaris nader uitgewerkt. 

4. Verslag van de 
vergadering van de ADV 
d.d. 14 februari 2008 

Het verslag wordt ter kennisgeving aangenomen. 

5. Actuele 
ontwikkelingen Verkeer 
en Vervoer Landelijk; 
NN; Drenthe 

1. Landelijke ontwikkelingen 
Onder de regie van de staatssecretaris van VW wordt de OV chipcard ingevoerd. 
Het IPO is van mening dat de chipcard pas kan worden ingevoerd wanneer er 
duidelijkheid is over de beveiliging, het landelijke tarievenkader en over voldoende 
uitgifte- en oplaadpunten. Drenthe wil inzichtelijk krijgen wie voor de uitgifte 
verantwoordelijk is. De voorzitter trekt de voorzichtige conclusie dat de voorkeur 
van het IPO niet uitgaat naar 1 januari 2009.  
Vanuit de vergadering komt het voorstel om tijdens de excursie ook informatie over 
de chipcard te krijgen. De heer Bats zal hiernaar kijken en komt erop terug. 
 
2. VNG/VDG 
In deze overlegorganen wordt er ook gediscussieerd over de OV-chipcard. Tevens 
wordt er gesproken over het rekeningrijden. Door het fors toenemende autogebruik 
zien vooral de grotere steden zich geconfronteerd met slechtere bereikbaarheid, 
toenemende luchtverontreiniging en geluidhinder. Het VNG zou graag extra 
investeringen willen zien in het alternatieve vervoer (openbaar vervoer, fiets, 
ligthrail). Met dit vervoer wil de heer Assies vooral inzetten op stedelijke netwerken. 
Gemeente Coevorden zouden liever zien dat er openbaar vervoer op maat wordt 
gecreëerd in plaats van het schrappen van het vervoer op het platteland. 
De voorzitter stelt voor op korte termijn deze discussie verder te voeren en om te 
kijken welke koers er gevaren kan worden. 

6. Rijden met LZV In de twee laatste vergaderingen heeft de Adviesgroep van gedachten gewisseld 
over de mogelijke gevolgen van het feit dat per 1 november 2007 transport-
ondernemers een ontheffing kunnen aanvragen bij de RDW voor het rijden van 
Langere en zwaardere voertuigen op een bepaalde route. Na inventarisatie van de 
beschikbare informatie werd duidelijk, dat het CROW al een conceptrapport heeft 
opgesteld, waarin alle aspecten van LZV aan de orde komen. Wanneer de adviezen 
van het CROW worden gevolgd, levert dit ook geen hinder op voor de fietsers. 
Gezien de duidelijke aanbevelingen is de Adviesgroep van mening dat de 
overheden voldoende informatie hebben om ontheffingsaanvragen te kunnen 
afhandelen. Daarom stelt de Adviesgroep voor om geen aparte werkgroep in te 
stellen maar de zaken wel kritisch in de gaten te houden. Eind 2008 zal het 
ontheffingenbeleid geëvalueerd worden en de resultaten daarvan in de Adviesgroep 
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en het Beraad worden besproken. Tevens krijgt de Fietsersbond een brief waarin 
het Drentse standpunt wordt verwoord. 
RWS zal onderzoeken of de hogere asdruk van de grote combinaties meer 
onderhoud aan de wegen vraagt. De heer Bats zal dit ook op landelijk niveau aan 
de orde stellen. 

7. Website 
wegwerkzaamheden 

Uit diverse gesprekken is gebleken dat het voor de Drentse overheden moeilijk blijft 
de website van wegwerkzaamheden actueel te houden. Mede daardoor worden de 
raadplegers van de website nogal eens op het verkeerde been gezet.  
Een ander probleem is dat weggebruikers, die via hun navigatiesysteem worden 
geïnformeerd, nogal eens op omleidingsroutes terecht komen, die daarvoor niet zijn 
bedoeld. De provincie Drenthe is in beeld om samen met CROW, het Ministerie van 
V&W en Falkplan een pilot uit te voeren, waarin vrachtverkeer met behulp van een 
aangepast navigatiesysteem via de gewenste routes wordt geleid. De aanpassing 
heeft betrekking op het invoeren van statische informatie in de systemen, zoals 
venstertijden in stedelijke gebieden, doorrijhoogtes van viaducten, aslasten en op 
termijn ook de wegclassificatie volgens de richtlijn EHK.  
 
De vergadering gaat akkoord met het voorstel om een werkgroepje in te stellen, die 
zich bezig gaat houden met de problematiek van de website en de mogelijkheden 
van de pilot.   

8. Essentiele 
Herkenbaarheidskenmer
ken: Stand van zaken en 
voorstellen voor 
implementatie 

De invoering van de richtlijn EHK is al langere tijd op landelijk en provinciaal niveau 
onderwerp van gesprek. Over de implementatie van EHK buiten de bebouwde kom 
zijn de Drentse partners het in grote lijnen eens. De vergadering gaat akkoord met 
de volgende voorstellen: 
1. De kaart functionele indeling van wegen mei 2007 (plankaart PVVP) wordt als 

uitgangspunt gehanteerd 
2. De gebiedsontsluitingswegen en erftoegangswegen worden volgens bepaalde 

uitgangspunten belijnd volgens de CROW richtlijnen 
3. De Richtlijn EHK wordt zoveel mogelijk meegenomen in cyclus van beheer en 

onderhoud met als doel dat de provincie haar wegen in 2012 en de 
gemeenten hun wegen in 2015 conform de CROW hebben ingericht 

4. Er worden afspraken gemaakt met justitie en politie over de voorwaarden voor 
handhaving op 60 km/h en 60 km/h zones 

 
Met betrekking tot bovenstaande voorstellen moet aangetekend worden dat er in 
het kader van de EHK niet te rigide met het systeem moet worden omgegaan maar 
dat er moet worden gekeken naar het karakter van de wegen zonder dat de 
verkeersveiligheid in het gedrang komt. 

 
Via het uitvoering geven aan de Richtlijn EHK hopen de wegbeheerders de 
herkenbaarheid van de wegcategorieën en de daaraan gekoppelde maximum 
snelheden voor de weggebruiker te vergroten met als gewenst resultaat een grotere 
verkeersveiligheid. Dit is de reden waarom EHK maatregelen onder bepaalde 
voorwaarden in aanmerking moeten komen voor een BDU-bijdrage. De vergadering 
gaat akkoord met de volgende voorstellen: 
1. Een project komt alleen in aanmerking voor een BDU-bijdrage als het 

onderdeel vormt van de Duurzaam Veilig aanpak van de betreffende weg of 
het betreffende gebied 

2. De bijdrage is in principe 50%, tenzij het project wordt uitgevoerd in het kader 
van een onderhoudsproject. In dat geval is het percentage 25% 

3. De invoering van de Richtlijn en de financiering ervan wordt zomogelijk ook 
speerpunt in de vervolgconvenanten tussen gemeenten en provincie 

4. De vraag of voor de implementatie EHK de komende jaren een deel van het 
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BDU-budget beschikbaar gesteld moet worden, wordt meegenomen in de 
discussie over het voorstel voor de verdeelsleutel van de BDU, dat in de 
volgende vergadering van 5 juni onderwerp van gesprek zal zijn 

9. Jaarverslag PUP 2007 Tijdens de vergadering wordt het resterende deel van het jaarverslag uitgedeeld. 
De vergadering gaat akkoord met de volgende voorstellen: 
1. De vergadering stelt de hoofdstukken Gedragsbeïnvloeding en 

Verkeershandhaving vast 
2. De leden van de Adviesgroep en het Beraad kunnen tot 22 maart reageren op 

de inhoud van de overige hoofdstukken van het Jaarverslag 
3. De vergadering gaat ermee akkoord, dat de provincie de opmerkingen 

verwerkt, waarbij met name voor eventuele vragen betreffende het hoofdstuk 
Infrastructuur in voorkomende gevallen contact wordt opgenomen met de 
ambtelijk vertegenwoordiger van de betreffende gemeente 

4. Indien er door een of meerdere partners principiële wijzigingen worden 
voorgesteld, worden deze schriftelijk aan de leden van het Beraad voorgelegd. 

5. Na verwerking van de opmerkingen wordt het verslag in april aan GS ter 
vaststelling voorgelegd, waarna de opgemaakte versie aan alle betrokken 
partners, de leden van PS en andere relevante organisaties wordt 
toegestuurd. 

 
10. VV-beleid 2009-2012 
  

Dit jaar zal gesproken worden over een vervolgconvenant voor de periode 2009-
2012. Op basis van het Regionaal Investeringsprogramma Verkeer en Vervoer en 
de uitkomsten van gesprekken met de gemeenten zal er een beeld ontstaan van de 
projecten die in het vervolgconvenant kunnen/moeten worden opgenomen. 
Naast de inhoudelijke inventarisatie moet ook inzichtelijk worden gemaakt welke 
mogelijkheden er zijn om de projecten te financieren. Voor de projecten in 2009 
geldt dat er eind april duidelijkheid moet zijn over de invulling van de convenanten 
2009-2012 en de financiering ervan. 
Om de deadline te halen stelt de provincie een tijdpad voor. Eind juni wordt het deel 
PUP waarvoor het VVBD verantwoordelijk voor is en waar het advies over geeft 
vastgesteld. 
De vergadering stemt in met de aanpak en het besproken tijdspad. Het vaststellen 
van het PUP zal eind juni gebeuren. 
Ook zullen alle betrokkenen zich inspannen om de ambities besproken in de 
vergadering waar te kunnen maken. 

11. BDU Verkeer en 
Vervoer 
a. Afrekening 
regioprogramma’s 2005-
2007 
b. Aanvullende 
voorstellen BDU voor 
PVE 2008 
c. Voortgang projecten 
Infrastructuur 
d, aanvullende 
voorstellen BDU voor 
projecten Infrastructuur 
2008 

1. Afrekening Regioprogramma’s Gedragsbeïnvloeding (PVE) 2005-2007 
Uit het overzicht van de uitgaven van de regioprogramma’s komt naar voren dat alle 
regio’s voortvarend aan de slag zijn gegaan met de uitvoering van de programma’s. 
Drentsbreed is ruim 90% van de gereserveerde middelen daadwerkelijk besteed. 
Dit is een heel goed resultaat. De vergadering gaat akkoord met het voorstel om de 
BDU bijdrage aan de regioprogramma’s over de jaren 2005, 2006 en 2007 af te 
rekenen volgens de tabellen. Tevens gaat de vergadering akkoord om gemeente 
De Wolden een uitstel met 1 maand te verlenen voor het indienen van de 
eindafrekening. 
 
2a. verkeersdag Senioren “Ga wijs op weg” 
De vergadering gaat akkoord met de volgende voorstellen van de Adviesgroep. 
In een van de Drentse gemeenten wordt een Verkeersdag georganiseerd. De 
kosten (max. € 7.500,= incl. BTW) worden gefinancierd uit de post Kansrijke 
Initiatieven. Het project wordt uitgevoerd door Koop&Co, met eventuele 
inschakeling van andere partners uit de Adviesgroep Duurzaam Veilig. Als het 
project slaagt worden eventuele vervolgprojecten gefinancierd vanuit de drie 
regioprogramma’s. 
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2b. Landbouwverkeer 
In sommige gemeenten, waaronder gemeente De Wolden, is Landbouwverkeer een 
belangrijk speerpunt. In genoemde gemeenten hadden de gemeente en Afdeling 
De Wolden van VVN het voornemen om een lokaal programma op te stellen gericht 
op het landbouwverkeer. De provincie is van mening dat niet zonder meer akkoord 
kan worden gegaan met het voorstel. Eerst moet duidelijk zijn welke problemen de 
opstellers van het project hopen op te lossen. De Adviesgroep komt dan ook met 
het volgende voorstel: 
Er wordt een werkgroep gevormd die zich gaat bezighouden met het inventariseren 
van de problematiek. Het inventariseren van al bestaande projecten op het gebied 
van landbouwverkeer. Voor de zomervakantie komt deze werkgroep met een 
voorstel voor aanpak van de problematiek in Drenthe. In afwachting van de 
uitkomsten wordt vooralsnog geen bijdrage verleend aan het projectvoorstel van De 
Wolden. De vergadering gaat akkoord met het voorstel. 
 
2c. Stopmotion Theater 
De Adviesgroep stelt voor dat VVN Drenthe een bijdrage van € 19.526,= ontvangt. 
Hiermee kunnen in 2008 30 voorstellingen worden uitgevoerd. Vanaf 2009 vindt de 
financiering plaats van het de Regioprogramma’s. De vergadering gaat akkoord met 
het voorstel. 
 
3. Voortgang projecten Infrastructuur 
De heer De Vries vraagt de gemeenten om zich strikter aan de aan de voorwaarden 
voor toekenning van BDU-middelen voor infrastructurele projecten te houden. En 
voor projecten waarvoor men in gebreke is gebleven actie te ondernemen. 
Wanneer een project niet tot uitvoering leidt in het geplande jaar moet er een 
schriftelijk verzoek tot uitstel worden gedaan dan wel een aanpassing van het 
project. 
 
4. Aanvullende voorstellen 
De in de bestedingslijst BDU 2008 Infrastructuur genoemde reserveprojecten 
worden alsnog gehonoreerd onder de voorwaarden, dat de gemeenten de eigen 
bijdrage nog beschikbaar hebben en dat het project in 2008 wordt aanbesteed. Het 
niet bestede bedrag wordt toegevoegd aan de middelen BDU 2009 t.b.v. projecten 
Infrastructuur. De vergadering gaat akkoord met het voorstel van de Adviesgroep. 
Tevens wordt afgesproken dat er op korte termijn helderheid komt over de 
uitvoerbaarheid. 

12. Ontwikkelingen 
Openbaar Vervoer 
a. Voortgang MEP OV 
b. Visie OV-bureau en 
partners t.a.v. 
organisatie 
doelgroepenvervoer 
c. Visie OV-bureau en 
partners t.a.v. gebruik 
duurzame brandstoffen 
d. Persmoment voor 
start Halteplan 

a. Voortgang Meerjaren Exploitatieprogramma OV en d e inzet/reservering 
BDU-middelen 
De vergadering gaat akkoord met het voorstel om de in een bepaald jaar nog niet 
bestede BDU-gelden voor de exploitatie OV te blijven reserveren voor onderdelen 
van het MEP-OV 2015. Deze middelen moeten dan wel binnen drie jaar een 
bestemming hebben gekregen. 
 
b. Visie OV-bureau en partners t.a.v. de organisati e van doelgroepenvervoer 
Het OV-bureau heeft t.b.v. het MEP OV een model gebouwd met daarin een aantal 
variabelen; de toenemende congestie, vertragingen in het kader van 
verkeersveiligheid, beleidsmaatregelen en de aanbestedingseffecten. 
Geconcludeerd kan worden dat er op basis van dit scenario een tekort zal ontstaan. 
Wat betreft het doelgroepenvervoer doet de heer Schrikkema het dringende 
verzoek om op korte termijn bindende ambtelijke afspraken te maken. Hij geeft 
daarbij aan dat dit proces in de provincie Groningen voorspoediger verloopt dan in 
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Drenthe. Een aantal wethouders geeft aan dat zij dit signaal graag eerder en 
rechtstreeks hadden gehoord, zodat ze dan actie hadden kunnen nemen.  
De voorzitter geeft aan dat het zijn keuze is geweest dit onderwerp op deze manier 
te agenderen.  
Afgesproken wordt dit agendapunt in de volgende vergadering verder te bespreken. 
 
d. Persmoment voor de start van het Halteplan  
Na de vergadering wordt door vertegenwoordigers van de provincie, 11 gemeenten 
en Hillenaar Outdoor Advertising B.V. de “Overeenkomst Abri’s in Drenthe” 
ondertekend, waarmee een start wordt gemaakt voor de opwaardering van de 
huidige bushaltes. Afgesproken wordt het persmoment op 5 juni te houden. 

13. Sluiting De voorzitter bedankt voor de aanwezigheid en sluit de vergadering. 
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ACTIEPUNTENLIJST van het VVBD (n.a.v. vergadering 0 60308)  
 
1. Nieuwe actiepunten n.a.v. de vergadering van het  VVBD op 6 maart 2008  
 
No.  Onderwerp      Actie door S.v.z. 
 
060308-01 Agenderen ‘Drempels’ t.b.v. gemeenschappelijk  secretaris 
  standpunt 
 
060308-02 Suggesties voor excursie in najaar 2007 meenemen secretaris/ 
  in programma (bezoek Connexxion; info chipcard) voorzitter 
 
060308-03 Evaluatie LZV eind 2008    secretaris 
 
060308-04  Gevolgen hogere asdruk van LZV onderzoeken en RWS/ 
  aan de orde stellen op landelijk niveau   voorzitter 
 
060308-05 Instellen werkgroepje t.b.v. website Wegwerkzaam- secretaris 
  heden en pilot ‘statische info’in navigatiesysteem 
 
060308-06 Instellen werkgroepje Landbouwverkeer   secretaris 
 
 
2. Lopende actiepunten n.a.v. eerdere vergaderingen  
 
No.  Onderwerp      Actie door S.v.z. 
 
080607-01 Agenderen Informatiegestuurd verkeerstoezicht  secretaris 
  Drenthe 
 
280907-01 Agenderen adviesrecht VVBD t.a.v. BDU  secretaris 
  (in vergadering 6 maart 2008) 
 
280907-06 Voorbereiden excursie voor leden VVBD en ADV secretaris  
 
 
3. Afgehandelde actiepunten  
 
No.  Onderwerp 
 
080607-02 Agenderen ervaringen website wegwerkzaamheden Drenthe 
 
280907-02 Vaststellen Beleidsregel Ontheffingen door gemeente Meppel   
  
280907-03 Verstrekken rapport NRK aan leden na behandeling in Drentse Staten   
 
280907-09 Inventarisatie problematiek veiligheid rond bejaardenhuizen  
  (zie samenvatting uitkomsten vergadering DOO op 3 april 2008) 
 
071207-01 Agenderen ‘Laden en lossen in landbouwgebieden’  
 
071207-02 Participatie verzekeringsmaatschappijen in schoolprojecten 
  (zie samenvatting uitkomsten vergadering DOO op 3 april 2008) 
 
071207-03 Agenderen ‘Richtlijn EHK’     
 
071207-04 Agenderen ‘Rijden met LZV’     
 
071207-05 Agenderen ‘MEP OV’       
 
071207-06 Agenderen Uitwerking VV-beleid voor de komende periode 2009-2012 
 
 
 


